
Offerte vervangingsinvestering 2021-2024 

 

PROGRAMMA/ TAAKVELD 

 

Veiligheid 

  Crisisbeheersing en brandweer 

  Openbare orde en veiligheid 

 
 

Verkeer en vervoer 

  Verkeer en vervoer 

  Parkeren 

 
  

Economie 

  Economische ontwikkeling 

  Fysieke bedrijfsinfrastructuur 

 
  

Onderwijs 

  Onderwijs 

  
 

Sport, cultuur en recreatie 

  Sport 

  Cultuur 

  Openbaar groen en (openlucht) recreatie 

 
   

Sociaal domein 

  Samenkracht en Burgerparticipatie (algemene voorzieningen) 

  Wijkteams (toegang) 

  Inkomensregelingen (incl. armoedebeleid) 

  Begeleide- en Arbeidsparticipatie 

  Maatwerkvoorzieningen (Wmo) 

  Maatwerkdienstverlening 18+ 

  Maatwerkdienstverlening 18 - 

 

 

 

 

 
   



Volksgezondheid, milieu en duurzaamheid  

  Volksgezondheid 

  Riolering 

  Afval 

  Milieubeheer 

  Begraafplaatsen en crematoria 

 

 
   

Volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing 

  Ruimtelijke ordening 

  Grondexploitatie (niet-bedrijventerreinen) 

  Wonen en bouwen 

 
  

Bedrijfsvoering 

  Overhead 

  Treasury 

  Belastinginkomsten 

  Gemeentefonds 

 
   

Bestuur en dienstverlening 

  Bestuur 

  Burgerzaken 

 

 
    

 
 

 

Onderwerp: ICT Accespoints 

 

 

Betreft :Fcl/Ecl 7190006 

 

 

Incidenteel / structureel 

 

 

 

 

 

 

 

 



Investeringsbedrag   21.000 

Afschrijvingstermijn 4 jaar 

-  

-  Budgettair effect (x € 1.000) 

Jaarlasten 2021 2022 2023 2024 

Kapitaallasten (afschrijving) -  -  -  5 

Kapitaallasten (rente 1,5%) -  -  -  0,5 

Vrijval kapitaallasten 1e jaar -  -  -  -0,25 

Overige) exploitatielasten -  -  -  -  

Dekking: 

bijdrage reserve (dekking 

kapitaallasten) 

Bijdrage derden 

-  -  -  -  

Te dekken -  -  -  5,25 

-  

Algemene toelichting 

Weliswaar zijn de accespoints nog niet aangeschaft in 2020, 
maar dat heeft een reden. Door de huidige technische 
nasleep van de telefonie is nu nog niet duidelijk hoeveel 
meer wifidekking nodig is. Men wacht nog steeds met actie 
omdat het niet duidelijk is hier het met telefonie is en of we 
werkzaam blijven in dit gemeentehuis na de herindeling. 
omdat het nu al lang duurt en de fusie voor de deur staat 
verwacht ik niet dat we snel actie zullen ondernemen. Als 
duidelijk is dat we in dit gemeentehuis blijven na de fusie 
moeten we het wel oppakken. Er zal altijd wifi nodig zijn. 
Daarom nu de keuze om dit toekomstig krediet te laten 
staan in afwachting van toekomstige keuzes. 

Bijdrage aan doelstelling van 

het taakveld 
Goede ICT-ondersteuning voor medewerkers en bezoekers. 

 

 

 


